02U

OXYGEN TO YOU



PUREBED 嬰兒專用空氣淨化器



(1) Innovative engineering & design from Germany

PUREBED is manufactured in a factory near Stuttgart, a German city well-known for manufacturing high-quality and state of the art products. The PUREBED design fits most of baby beds. It is unobtrusive and can be placed in a room.

創新德國設計和技術

PUREBED由德國斯圖加特的工廠製造,採用嚴格的生產質量控制標準,是信心的保證。PUREBED的設計適合大部分嬰兒床,也可輕易收藏。

Innovative Germany technology Delivering clean air to your baby in 10 seconds

PUREBED, invented and made in Germany, is the world's first air purifier designed for infants. This innovative product effectively removes harmful particles with up to 95% efficiency in breathing zone.

In just 10 seconds, PUREBED unique Airsphere™ effect generates a protective shield to guard against pollutants, reducing exposure to airborne diseases that trigger asthma and allergies, alleviate respiratory problems and promote lung health.

只需10秒鐘 給寶寶潔淨空氣

由德國開發及製造的PUREBED,是世界上第一部專為嬰幼兒而設計的空氣淨化器。 其嶄新技術能有效消除呼吸範圍内高達95%的有害空氣微粒。

只需10秒,其獨創的Airsphere™ effect彷彿形成一個保護罩,避免空氣中的微粒和污染物入侵,減低污染物所帶來的呼吸道疾病風險,如哮喘及過敏等徵狀,促進肺部健康。





DIFFUSER TECHNOLOGY*

Polluted air passes through the Active Carbon filter to capture unpleasant odors and TVOCs (e.g. formaldehyde, cooking smells and tobacco smoke). Then, it passes through the HEPA filter to remove at least 99.97% of airborne particles 0.3 micrometers (µm) in diameter. Also, it filters out bacteria, fine dust, allergens and some viruses. Air is drawn into the PUREBED through an extremely quiet fan and DIFFUSER to create the Airsphere™ effect as a protective space against harmful airborne pollutants.

Consequently, the clean air from PUREBED is of low pressure and high volume. Unlike many air purifiers in the market that produce notable noise when in operation, PUREBED delivers cleaned air smoothly.

*Patent pending (102014017533.2 / 201510461524.5 / PCT/EP2015/002428)



Airsphere™ effect

DIFFUSER技術*

污染的空氣經過活性碳濾網,吸附異味及總揮發性有機化合物如甲醛、煮食油煙和煙味等氣態污染物。然後,透過HEPA濾網隔除高達99.97%小至0.3微米的塵粒、細菌、微塵、過敏原和部份病毒。當空氣經過PUREBED的零噪音風扇和DIFFUSER,產生了Airsphere™ effect,彷彿形成一個保護罩,有效抵抗空氣中有害的污染物入侵。

PUREBED與市面上常見的空氣淨化器不同,它擁有低壓淨化和高排氣量的特點, 能使淨化過程安靜進行並為你提供潔淨空氣。

*專利審批中(102014017533.2 / 201510461524.5 / PCT/EP2015/002428)

PRODUCT FEATURES 產品特點



Instant air cleaning results

PUREBED is the most efficient infant-oriented air purifier available in the market which can deliver cleaned air in 10 seconds.

效果立竿見影

PUREBED是現時在市場上高效能而專為嬰幼兒而設計的空氣淨化器,10秒内即可完成整個空氣淨化過程。



Diffuser technology

The Diffuser technology creates Airsphere™ effect which delivers optimum flow of clean air, generating a protective space against harmful airborne pollutants.

Diffuser技術

獨創的Diffuser技術產生了Airsphere™ effect,它可使已潔 淨的空氣高速和安靜地流動擴散,彷彿形成一個保護置。

(=)

Increase air circulation

With its advanced design, PUREBED ensures adequate supply of fresh air and can achieve fresh air circulation with windows opened to optimize oxygen level.

促進空氣循環

PUREBED擁有先進的設計,在打開窗戶的情況下也能有效 淨化空氣,確保嬰兒能呼吸充足氧氣。





PUREBED German fan and motor technology causes no disturbance and its sound level has been tested at the same level as quiet suburban nighttime.

靜音操作

PUREBED採用德國先進的風扇及摩打技術,在運行 靜音模式時,不會影響睡眠質素,恍如置身於晚上 寧靜的郊外。

No harmful radiation contained

Laboratory test confirmed PUREBED does not cause any harmful radiation in operation.

不含有害輻射物質

PUREBED經過嚴格的科學實驗測試,運行時不會釋放 有害輻射物質。

Easy to change filters and washable diffuser

No tools are required. The DIFFUSER protector and 3D mesh are both easy to clean.

容易更換和清洗

DIFFUSER外袋及3D蜂窩結構層在清洗時都不需任何工具,簡單方便。

Product Installation

- 1. Place the machine under baby bed
- 2. Remove the mattress and bumper
- 3. Insert the DIFFUSER arms through the bed frame and adjust the DIFFUSER's position. Make sure it remains above the mattress
- 4. Put the strips on the bed frame. Make sure the strips match the DIFFUSER's attachment points. Remove the protective film from the strips and fix the DIFFUSER holders to the strips
- Put the bumper behind the DIFFUSER. Make sure the DIFFUSER and DIFFUSER holders are attached to each other.

產品安裝

- 1. 把PUREBED主機安放在嬰兒床底
- 2. 移開床墊及床圍
- 3. 把DIFFUSER從下嵌入床的側框内, 調整位置,並確保DIFFUSER出風位 置在床墊之上
- 4. 把固定貼紙粘貼在側框上,確保固定貼紙與DIFFUSER的依附點相對應。 移除固定貼紙上的薄膜,再把固定夾固定
- 5. 把床圍放回DIFFUSER後方,確保 DIFFUSER及固定夾接合在一起



SPECIFICATIONS 規格	
Machine Dimension (L x W x H)	417 x 386 x 200 mm
產品尺寸 (長x闊x高)	417 x 386 x 200 毫米
Diffuser Dimension (L x W x H)	750 x 260 x 10 mm
Diffuser尺寸 (長x闊x高)	750 x 260 x 10 毫米
Net Weight	6 kg
淨重量	6 公斤
Speed Control Options	Silent/Breeze/Max
風速選擇	靜音/微風/大風
Sound Level	39.8 dB(A)*
操作音量	39.8 分貝*
Power Consumption	19.2 W
耗電量	19.2 瓦
Filter Replacement Indicator	Yes
瀘網更換指示	有
Replacement Filter	02U 2-In-1 Filter
替代濾網	02U 二合一濾網
Product Warranty	2 Years
產品保養期	2 年

^{*}Test result carried out by HOKLAS Laboratory (Hong Kong) in 2016.

^{*}測試結果由HOKLAS實驗室(香港)於2016年進行。